

Samer Khanachet

Group Chief Operating Officer

سامر خنشت

الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

Our ref: KIPCO/GCOO 455/20 dated November 24, 2020

Boursa Kuwait Company

KUWAIT

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

Subject: Disclosure from KIPCO regarding the call of nomination for the Board of Directors membership

الموضوع: افصاح من المشاريع بخصوص فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter of module ten of the executive regulations of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

Samer Khanachet
Group Chief Operating Officer

سامر خنشت
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

###

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information

Date	التاريخ	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
24 November 2020	24 نوفمبر 2020	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Kuwait Projects Company (Holding)	شركة مشاريع الكويت (القابضة)	المعلومة الجوهرية Material Information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's Financial position

نود ان نحيطكم علما بأنه قد تم فتح باب الترشح لانتخاب عضو مجلس إدارة مكمل لدورة مجلس إدارة الشركة الحالي (2020-2022) بدلاً من العضو المستقيل وذلك في اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة المزمع عقده في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الأربعاء الموافق 2020/12/9.

فعلى من يرغب في ترشيح نفسه لمنصب عضو مجلس الإدارة وتتوافر فيه الشروط والضوابط الواجب توافرها بموجب القوانين واللوائح ذات الصلة ومنها قانون الشركات وقانون هيئة أسواق المال واللوائح التنفيذية والنظام الأساسي للشركة، تقديم طلب ترشيحه مرفقاً فيه كافة المستندات المطلوبة المؤيدة لاستفائه الشروط المطلوبة وذلك في منطقة شرق - شارع خالد بن الوليد - برج كيبكو - الدور الأرضي من الساعة 10:00 صباحاً وحتى الساعة 12:00 ظهراً وذلك من يوم الأربعاء 2020/11/25 وحتى يوم الأربعاء 2020/12/9.

كما يرجى من السادة المساهمين مراجعة الشركة لاستلام بطاقات حضور واستمارات التوكيل في نفس المكان والميعاد المحدد أعلاه، مصطحبين معهم مستندات ملكية الأسهم وكتاب تفويض في حال الملكية لشركة.

Board member Candidates wishing to nominate themselves and meeting the terms and conditions under the relevant laws and regulations, including the Companies Law, Capital Market Authority regulations, the executive bylaws and the company's article of association, should submit the nomination application along with all the required documents to fulfill these conditions in Sharq - Khalid Bin Al Waleed Street - KIPCO Tower - Ground floor from 10:00 am until 12:00 pm from Wednesday 25/11/2020 to Wednesday 9/12/2020.

Shareholders are also kindly requested to present their share ownership documents (Individual) and letter of authorization (Company) to collect the invitation cards, and power of attorney from the above-mentioned address and and same timing.

Samer Khanacheh
Group Chief Operating Officer

سامر خنشت
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

